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Abstract (en)
The system (13) has a braking device i.e. wedge brake, for braking a trolley (20) arranged on a guiding surface (18) of a crane (10). A releasing
device releases the braking device, where the trolley is braked between the braking device and the guiding surface using a frictional connection. The
braking device has a drag shoe and multiple counter wedges that are arranged in a brake caliper connected with the trolley. The counter wedges are
detachably fastened to the brake caliper. The drag shoe is detachably fixed to the brake caliper using a fixing device.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Sicherheitssystem (13) für eine Laufkatze (20) eines Krans (10), insbesondere eines Turmkrans (12), wobei
die Laufkatze (20) auf einer Führungsfläche (18) des Krans (10) bewegbar angeordnet ist, umfassend eine Bremsvorrichtung (36) zum Abbremsen
der Laufkatze (20), und ein Auslösevorrichtung (40) zum Auslösen der Bremsvorrichtung (36), wobei die Laufkatze (20) mittels eines Kraftschlusses
zwischen der Bremsvorrichtung (36) und der Führungsfläche (18) abbremsbar ist. Weiterhin betrifft die Erfindung einen Kran (10), insbesondere
Turmkran (12), umfassend ein entsprechendes Sicherheitssystem (13).
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